


Skovbakken Svømning

Dagsorden onsdag den 24. Kl. 19.00 -21.30 i Skovbakken´s F-lokaler

 <p>IDRÆTSKLUBBEN SKOVBAKKEN</p> <p>E: Skovbakkensvmning@gmail.com</p>	<p>Bestyrelsesmøde i Skovbakken Svømning den 24majklokken 19.21.30. Mødet afholdt i F-lokalerne.</p>	
<p>Mødedeltagere</p>	<p>Erik, Frank, Kent, Sofie, Esben, Martin og Noelia</p>	
<p>Dagsorden</p>	<ul style="list-style-type: none"> • Valg af referent • Bordet rundt • Datoer sættes for de næste bestyrelsesmøder 2023. • Nyt fra svømmeskolen v. Martin og Sofie • Nyt fra formanden v. Noelia • Nyt fra AAS v. Kent og Erik • Nyt fra Sofie, Members 1st og Parasport Danmark. • Flyers • Sommerfest for k afdelingen i Skovbakken svømning • Sponsor stævne • Evt. (herunder arbejdsfordelinger og ansvar hvis vi når det. Ellers er det hovedpunkt på kommende møde. 	<p>Skabelon er sendt til alle medlemmer.</p>
<p>1. Sofies punkt</p>	<p>Members1 bliver ikke prioriteret</p> <p>Parasport, skal vi oprette et nyt hold for at få særskilt tilskud for paraudøvere</p>	<p>Sofie kontakter DGI og hører hvad de har at tilbyde af bruger undersøgelser.</p> <p>Det er en stor udfordring at skulle investere som klub i at oprette hold og investere i uddannelse.</p>
<p>2. Introduktions runde</p>	<p>Alle er til stede og alle har lavet en kort præsentation.</p>	<p>Konstitueringen har fundet sted. Det er som følger formand, Noelia. Næstformand, Kent. Kasserer, Esben. AAS repræsentant, Erik,</p>
<p>3. Svømmeskolen</p>	<p>Aqua Camp</p> <p>Junior camp</p>	<p>Martin introducerede Aqua camp og der er 3 fyldte hold</p>

Bestyrelsesmøde Skovbakken Svømning

	<p>Forslag: At lave en camp for svømmere hvor vi får flere klubber ind som er fra k3 og k2.</p> <p>Martin introducerede kommende plan og nye hold.</p> <p>Åbent vand camp</p> <p>Forslag om samarbejde med Lystrup om at lave gæste træner på konkurrence/vandpolo.</p> <p>Medaljesvømning var en succes</p> <p>Junior klub</p> <p>Tilmelding</p> <p>Nye møde datoer.</p>	<p>Er ikke noget vi afholder i år, men vi tænker at overveje en junior camp til 2024.</p> <p>På brainstorm 2024</p> <p>Livredningshold og kunstsømning</p> <p>Til forslag om camp 2024</p> <p>Frank tager kontakten</p> <p>Der skal laves mere markedsføring. Så vi kan få flere tilmeldte.</p> <p>Sofie har fået sponsorbevilling på 50.000. ' Synlig på hjemmeside 10. juni. Åbent for tilmelding 24 juni kl. 10/12.</p> <p>Opstart af sæson 21 august. Slut: torsdag den 21. Dec.</p> <p>Kontingentet hæves fra kommende sæson.</p> <p>Til godkendelse sæson 2023 Efterår. Senest 3 juni.</p> <p>17/8 sommerfest kl. 18. 5/10 kl. 19-21.</p>
<p>4. Flyers</p>	<p>Der bestilles flyers 10-12.000 i år</p>	<p>Sofie kigger ruter og flyers.</p>
<p>5. AAS</p>	<p>Nyt fra AAS</p> <p>Der skal laves forældre udvalg for alle K svømmere. (Temaaftener, konkurrencer, stævner, tøjpakker, udstyrsudvalg, sponsorer, mfl. Busudvalg)</p> <p>Vi skal være opmærksomme på de udgifter vi har i forbindelse med AAS, da vi i 2023 har fastsat et stramt budget i eget regnskab.</p>	<p>De 4 klubber der mødes flere gang om året. Kent og Erik er repræsentanter. Det bliver meldt ud fra AAS</p>

Bestyrelsesmøde Skovbakken Svømning

6. Nyt fra formanden	<p>Kort intro til at Esben og Noelia har fået skovbakken svømnings Mit-ID adgange.</p> <p>Der er Rep. Møde den 30 maj. Vi skal stille med svømme repræsentanter.</p>	
7. Sommerfest for K-afdelingen	Nås ikke i 2023	Der kigges på en arbejdsgruppe på næste møde
8. Evt. Sponsor.	<p>Til næste møde forslåes det at vi kigger på om flyers skal laves til 2024.</p> <p>Sponsor stævne</p> <p>Øvrige arbejdsgrupper til fordeling.</p>	Frank og Kent kigger ind i sponsor stævne.